
 
Extra kommunfullmäktigemöte 
Med anledning av brister i tillgången på skyddsutrustning för vårdpersonal i coronakrisen så 
kallades det till ett extra kommunfullmäktige. De fyra största städerna i Sverige har beslutat 
att gå samman och göra stora inköp av skyddsutrustning via SKR, Sveriges kommuner och 
landsting. Inköpa av de enskilda kommunerna priorieras ner, därför krävs stora volymer. De 
fyra städerna går i borgen för inköpen och sedan kan alla kommuner få köpa vad de behöver. 
Alla partier i KF anåg att detta var ett bra förslag, Anders Skans (V) påpekade att lager av 
skyddsmaterial borde redan har funnits, men i dessa tider r det viktigt att vi är solidariska 
mellan alla kommuner så vårdpersonalen får skydd. 
 
Det var ett ärende till på dagordningen att affärer och restauranger ska få sälja ta med mat 
på marken utanför affären eller restaurangen utan avgift. 
 
Det var ett mycket konstigt kommunfullmäktigemöte, eftersom vi gjort en 
partiledaröverenskommelse att endast 35 ledamöter ska närvara för att minimera risken för 
smittspridning. (V)i hade 4 närvarande plus en ersättare. Röstning sker utan votering och 
reslutatetblir i enlighet med valresultatets mandat per parti. 


